



UNIVERSITI KUALA LUMPUR (570132-T)

(Milik Penuh Majlis Amanah Rakyat)

KENYATAAN SEBUTHARGA

Sebutharga adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor Bumiputera tempatan yang masih sah pendaftarannya dengan **Kementerian Kewangan dan/atau Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM/CIDB)** dalam kelas dan gred pendaftaran yang berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja seperti berikut:-

TAJUK	HARGA DOKUMEN TENDER	TEMPAT DAN TARIKH DOKUMEN DIJUAL	SYARAT PENDAFTARAN	LAWATAN TAPAK	TARIKH TENDER DITUTUP
Cadangan Menyediakan Perkhidmatan Pengurusan dan Penyelenggaraan Secara Bukan Komprehensif di Universiti Kuala Lumpur Kampus Cawangan Malaysian Institute of Industrial Technology (UniKL MITEC), Johor Bahru UniKL-MITEC- QUOTATION-2017-001A	RM50.00 (Tidak akan dikembalikan)	Unit Perolehan, Jabatan Pentadbiran dan Kewangan, Universiti Kuala Lumpur Malaysian Institute of Industrial Technology (UniKL MITEC), Persiaran Sinaran Ilmu, Bandar Seri Alam, 81750 Johor Bahru, Johor. Mulai 10 Ogos 2017	Kementerian Kewangan Kod Bidang : 220301, 220503 220507 Atau CIDB Gred G2 Kategori ME Pengkhususan : M01, M20, E04, E011, B04	WAJIB HADIR Tarikh: 10 Ogos 2017 Jam: 11.00 pagi Tempat: Ruang Lobi, Bangunan Pentadbiran, Universiti Kuala Lumpur Malaysian Institute of Industrial Technology (UniKL MITEC), Persiaran Sinaran Ilmu, Bandar Seri Alam, 81750 Johor Bahru, Johor.	4 September 2017

1. Dokumen Sebutharga berharga seperti di atas boleh dibeli pada waktu pejabat secara Bank Draft sahaja di atas nama **AKAUN PENERIMAAN UNIKL MITEC**. Bayaran ini tidak akan dikembalikan.
2. Dokumen Sebutharga akan dikeluarkan kepada kontraktor atau wakil-wakilnya yang sah dan menghadiri lawatan tapak sahaja. Kontraktor hendaklah membawa sijil pendaftaran **ASAL Kementerian Kewangan** serta **Sijil Pengiktirafan Status Bumiputera** dari **Kementerian Kewangan dan/atau Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM/CIDB)** semasa lawatan tapak dan juga semasa proses pembelian Sebutharga. Satu salinan sijil-sijil tersebut hendaklah diserahkan di pejabat menjual tender untuk simpanan.
3. Lawatan tapak adalah **WAJIB** dan butiran adalah seperti di atas.
4. Dokumen Sebutharga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bermeteri serta ditulis Tajuk Sebutharga di sudut atas sebelah kiri sampul surat. Dokumen tersebut hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Tender pada atau sebelum tarikh tutup tender di alamat: **Unit Perolehan, Jabatan Pentadbiran dan Kewangan, Universiti Kuala Lumpur Kampus Cawangan Malaysian Institute of Industrial Technology, Jalan Persiaran Sinaran Ilmu, Bandar Seri Alam, 81750 Johor Bahru, Johor** sebelum jam **12.00 tengah hari**.
5. Tarikh akhir pembelian sebutharga adalah pada **20 Ogos 2017**.
6. **Universiti Kuala Lumpur** tidak terikat untuk menerima tender terendah atau mana-mana tender dan keputusan adalah **muktamad**.